
 
 
 

Protokoll fört vid årsmöte i Göteborgs Ornitologiska Förening  
den 26 mars 2023 
 

1. Mötet öppnades 
Annica Nordin öppnade årsmötet. 
 

2. Godkännande av dagordningen 
Mötet godkände dagordningen. 
 

3. Val av ordförande för mötet 
Till ordförande för mötet valdes Mats Bjersing. 
 

4. Val av sekreterare för mötet 
Till sekreterare för mötet valdes Gunilla Jarfelt. 
 

5. Val av två justerare och rösträknare 
Till justerare och tillika rösträknare valdes Stig Fredriksson och Lars Hellman. 
 

6. Frågan om årsmötet blivit utlyst i behörig ordning 
Årsmötet fann att mötet blivit utlyst i behörig ordning. 
 

7. Fastställande av röstlängd 
Fastställandet av röstlängd gick till så att samtliga deltagare på mötet skrev på en 
närvarolista, som bifogas.  
 

8. Framläggande av årsredovisning och revisionsberättelse 
Årsredovisningen och revisionsberättelse har funnit på hemsidan. Annica Nordin 
redovisade speciellt medlemsantalet, som är ca 1500, med familjemedlemmar ca 1800. 
 
Revisorn Hugo Krantz gick igenom revisionsberättelsen och kunde meddela att alla 
räkenskaper var i god ordning, samt tillstyrkte ekonomin och ansvarsfrihet för styrelsen. 
 
En fråga från Conny Palm varför intäkterna gått upp men antalet medlemmar ner. 
Beslut: Styrelsen fick i uppdrag att titta på orsakerna till detta till nästa år.  
 
Roden Bergenstein kommenterade att man skulle kunna göra mer verksamhet för de 
pengar som föreningen har på sina konton. Det finns pengar avsatta till fågelskydd och 
falkfonden, som inte används för närvarande.  
 



Per Undeland meddelade att Projekt Pilgrimsfalk numera ligger under BirdLife Sverige. 
Peter Lindberg, som var med när projektet startade en gång i tiden, sade att det inte finns 
några bestämmelser som säger att pengarna i fonden måste användas just till åtgärder för 
pilgrimsfalk.  
Beslut: Styrelsen fick uppdraget att hitta projekt så att pengarna används på ett vettigt 
sätt, d v s konkreta förslag till vad pengarna kan användas till. 
 

9. Beslut om fastställande av resultaträkning och balansräkning 
Resultaträkningen och balansräkningen fastställdes. 
 

10. Beslut om fördelning av föreningens resultat 
Fördelningen av föreningens resultat diskuterades under punkt 8. Utöver detta efterlystes 
flera aktiveter avseende ungdomsrekrytering. 
 

11. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsens ledamöter avseende verksamhetsåret 2022 
Styrelsen fick årsmötets godkännande av ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022.  
 

12. Motioner som kommit styrelsen tillhanda senast 10 januari det år årsmötet hålles, 
med yttrande från styrelsen – Inga motioner har inkommit 
 

13. Förslag från styrelsen som föreläggs årsmötet 
Styrelsen hade inga förslag att förelägga årsmötet 
 

14. Fastställande av verksamhetsriktlinjer för nästkommande verksamhetsår 
Sverker Samuelsson hade synpunkter på milersättningen, 18:50 kr, som används när 
exkursionsdeltagare använder egen bil för exkursionen. Skatteverket höjde vid årsskiftet 
sin nivå på skattefri ersättning till 25 kr. Eftersom den ersättning som utgår till bilkörare 
vid exkursion inte är i tjänsten, utan enbart är en ersättning för kostnader, gäller inte 
Skatteverkets regler oss. Exkursionskommittén har dock tillämpat 25 kr per mil sedan en 
tid tillbaka.  
 

15. Beslut om antal ledamöter i styrelsen 
Stadgarna stipulerar antalet ledamöter i styrelsen till 9 – 15, och valberedningen föreslog 
11 ledamöter för det kommande verksamhetsåret, vilket årsmötet också beslutade.  
 

16. Val av 4 styrelseledamöter på två år 
Årsmötet beslutade enligt valberedningens förslag: 
- Roden Bergenstein, Berndt Andersson och Leif Lithander, omval för 2 år 
- Joakim Hallman, nyval, fyllnadsval på 1 år 
- Karl-Henrik Fant, nyval på 2 år 

 
17. Val av 2 revisorer och 2 ersättare på ett år 

Årsmötet beslutade enligt valberedningens förslag: 
- Crister Eriksson och Hugo Krantz, ordinarie på 1 år 
- Bo Sobéus och Stina Andreasson, suppleanter på 1 år 
 

18. Val av valberedning, 3 personer på ett år 
Till valberedning för det kommande året valdes 
Stig Fredriksson, Uno Unger och Conny Palm. 
 



19. Fastställande av medlemsavgiften för nästkommande kalenderår 
Mötet biföll styrelsens förslag om oförändrad årsavgift, d v s vuxen: 200 kr, ungdom upp 
till 26 år: 70 kr och familjemedlemskap: 270 kr. 
 

20. Övriga frågor 
Medlemsmöte för nya medlemmar efterlystes av Stig Fredriksson. 
Vi behåller Ekliden trots problem med avloppet. 
Förtjänstdiplom delades ut till Uno Unger och Conny Palm.  
 

21. Mötet avslutas 
Ordföranden avslutade mötet.  

 
 
Göteborg april 2023 
 
 
 
 
Gunilla Jarfelt Nilsson Mats Bjersing 
Mötessekreterare  Mötesordförande 
 
 
 
 
 
 
 
Justeras 
 
 
 
 
Stig Fredriksson Lars Hellman 
 


